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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till finansminister Elisabeth Svantesson (M)

2023/24:524 Förtydligande av möjligheten för privatpersoner att delta på 
stödtjänstmarknaden

I en skriftlig fråga (2023/24:479) ställde undertecknad en fråga till 
finansminister Elisabeth Svantesson. Ministern hänvisade då till att 
Skatteverket skulle komma med ett förtydligande i slutet av januari. Så har nu 
skett, och precis som förväntat avfärdar Skatteverket möjligheten för 
privatpersoner att delta på stödtjänstmarknaden om man erhållit grönt avdrag.

Frågan jag tidigare ställde löd:

I början av januari gjorde Skatteverket en ny tolkning av vad det gröna avdraget 
kan användas till. När det handlar om batterilager har Skatteverket nu gått ut 
med att lagret endast får användas till att lagra den egna solelen. Det får inte 
användas för att bidra till att stötta elsystemet som helhet på exempelvis 
stödtjänstmarknaden.

Svenska kraftnät har uppmanat fler aktörer att vara delaktiga på 
stödtjänstmarknaden, och batterilager har unika förutsättningar att delta. Det är 
därför välkommet att många privatpersoner velat hjälpa elsystemet på olika 
sätt, både genom lagring av egen el och genom deltagande via aggregatorer på 
stödtjänstmarknaden. Ju fler som vill bidra, desto billigare för systemet som 
helhet.

Eftersom Skatteverket nu återkommit så aktualiseras frågan igen.

Min upprepade fråga till finansminister Elisabeth Svantesson blir därför:

 

Avser ministern och regeringen att agera på något sätt med anledning av vad 
som anförs ovan?

Från Riksdagsförvaltningen
2024-01-29
Besvaras senast
2024-02-07 kl. 12.00
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………………………………………

Rickard Nordin (C)

Överlämnas enligt uppdrag

Rebecca Heinemann


